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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsminister Stefan Löfven (S)

2017/18:457 Säkerhetsläckan vid Transportstyrelsen

Säkerhetsskandalen vid Transportstyrelsen har hittills lett till att två ministrar 
och en statssekreterares slutat. Statsministern själv framhöll vid de 
presskonferenser där han berättade att ministrar respektive statssekreterare 
slutat att det som hänt var ett ”ytterst allvarligt hot mot rikets säkerhet”. 

Statsministern inrättade när han tillträdde ett särskilt säkerhetspolitiskt råd, som 
enligt honom själv bland annat ska diskutera frågor som rör it-säkerhet. Justitie- 
och inrikesminister Morgan Johansson uppgav i en interpellationsdebatt 
nyligen att detta säkerhetspolitiska råd hittills haft 28 möten. Ett tjugotal av 
dessa hölls innan säkerhetsläckan vid Transportstyrelsen blev offentlig.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsminister Stefan Löfven 
följande:

 

Har statsministern vid något tillfälle tillfälle under alla dessa tjugotalet möten 
med det säkerhetspolitiska rådet fått någon antydan om det säkerhetshot som 
han själv betecknat som ytterst allvarligt för rikets säkerhet, och om inte, anser 
statsministern att han borde ha blivit informerad?

………………………………………

Jan Ericson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-12-12
Besvaras senast
2017-12-27
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


